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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Szijjártó Péter, külgazdasági és külügyminiszter 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Melyik az igaz, miniszter úr?" 

Tisztelt Miniszter Úr!
 
Legnagyobb  meglepetésemre  a  Miniszter  Úr  előző  csütörtökön  a  finn-svéd  NATO-csatlakozás
napirendre NEM vétele kapcsán azt találta mondani a szájával, hogy - idézem - „az Országgyűlés,
láthatta  mindenki,  hogy az  elmúlt  időszakban,  nyár  óta  rendkívül  erőltetett  menetben  tárgyalja
azokat a törvényjavaslatokat, amelyeknek egy jelentős részét Brüsszel miatt kell tárgyalni”, illetve a
„Parlament majd dönteni fog arról, hogy a kormány által már beterjesztett javaslatot mikor tűzi
napirendre”.
 
Tisztelt Miniszter Úr! Ez két szempontból is meglepő. Egyrészt júliusban, a nyár közepén önöknek
mindössze 24 óra kellett, hogy kinyírják a KATA adónem akkori formáját. 24 óra. Ehhez képest
Finnország és Svédország csatlakozásának kihirdetését július 14. óta nem hajlandóak napirendre
tűzni.
 
A másik  okom  a  csodálkozásra,  hogy  az  volt  a  magyarázat,  hogy  még  folyik  a  társadalmi
egyeztetés, EZÉRT nem lehet még sajnos napirendre tűzni a két törvényjavaslatot. Ami egyébként
úgy néz ki, hogy ha valakit tényleg ennyire érdekel a téma, akkor menjen fel a kormany.hu-ra,
keressen rá a javaslatokra, ahol egy dokumentumban van egy e-mail cím, ahová lehet írni.
 
A kérdésem, tehát, hogy melyik a hazugság? Most már megint BRÜSSZEL miatt van minden, vagy
azért, mert még folyik a társadalmi egyeztetés, aminek a gyakoribb lefolytatását egyébként pont a
kormány ígérte meg BRÜSSZELNEK az EU-s pénzekért folytatott tárgyalásai során. Kérem, adjon
iránymutatást,  és  az  iránt  is  érdeklődnék,  hogy  mikor  tervezik  végre  napirendre  tűzni  a  két
javaslatot.


